Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

22 & 29 December 2020 and 25 January 2021

KTW - "Winter Warmth Giving to the Community" in Kowloon City

Central Kowloon Route (CKR) Project teams joined hands with Kowloon City District Council members Mr. LAI Kwong Wai and Mr. MA Hei Pang to give warmth and send 2021 wishes to the community by presenting scarves to the frontline cleaning workers of Kowloon City Road Refuse Collection Point, elderly of Kau Pui Lung Elderly Home, Hong Lok Yuen Aged Sanatorium Centre and the grassroots in the district on 22 December 2020, 29 December 2020 and 25 January 2021.

啟德西一冬日頸巾暖入城寨市民心

「中九龍幹線」工程團隊分別於 2020 年 12 月 22 日、2020 年 12 月 29 日及 2021 年 1 月 25 日,聯同九龍城區議員黎廣偉先生及馬希鵬先生,先後向九龍城道垃圾收集站的前線清潔工友、靠背壟護老院的長者、康樂園護老中心的長者,以及區內一群基層市民派發冬日頸巾,藉此給予關懷、溫暖、及預祝大家於 2021 年擁有健康、快樂及豐盛的一年。









